
    

 
 

  

Jeugdraad 7 december  2022 

 

Aanwezig: Sofie, Stijn, Robin, Mathieu, Bauke, Wietse, Kobe, Nele, Thatsani en 

Pieter  

Verontschuldigd: Ian, Mattis en Ben. 

 

1. Goedkeuring vorig verslag 

Goedgekeurd 

2. Puntjes van de verenigingen 

a. Lokalen 

i. Verslag van de controle 

1. De Serre → 93/100 

Het jeugdhuis was heel goed gekuist, complimenten van Ben! Weinig of niets op aan 

te merken. Aandachtspuntje: de EHBO (isobetadine-flesje uitgelopen). 

 

2. Scouts → 81/100 

3. Chiro → 83/400 

De jeugdlokalen waren zowel bij scouts als chiro heel goed opgeruimd en gekuist. De 

buitenruimte is (eindelijk) opgeruimd, maar blijft een probleem op vlak van afval. 

Beschimmelde zetel op de buitenruimte, metalen kabel, glasscherven, rottend hout en 

afval. Dit kost de verenigingen elke keer opnieuw heel wat punten. Er is zeker wel 

vooruitgang sinds de vorige controles, dus ook voor jullie een complimentje! 

 

Aandachtspunten Scouts: opletten met etensresten in de lokalen, deze trekken 

ongedierte aan. Kapotte spiegel in verkennerlokaal, kapotte en ongebruikte kast in 

kapoenenlokaal, rondslingerend (kapot) materiaal in de centrale gang. 

Aandachtspunten Chiro: een aantal zetelkussens zijn aan vervanging toe of rijp voor 

de vuilnisbak. Geef defecten door; ontbrekende klink van lokaal creëert gevaar voor 

opsluiting. Opletten met eten dat kan bederven in de frigo van de keuken. 

 

ii. Verwarming Joengele is hersteld. Meldingen blijven doen als er 

iets mis is. 

iii. Kabel camera, TD probeert nog voor einde van het jaar klaar te 

zijn. De werken zijn bezig. Overschakeling moet nog gebeuren. 

 

 



b. Activiteiten 

i. 3/02/2023 Zillion party in De Serre 

ii. 16-17-18/12 kerstmarkt! 

 

3. Nieuws! 

a. Verslag van interraden 

i. Doendersbudget – winnaars besproken.  

Volgende week is de opstartvergadering met de winnaars van 

wijk Ten Trappen gepland.  

ii. Klinken op 2023 op 8 januari – de meesten hebben blok dus 

kunnen niet komen. 

iii. Aanpassing meerjarenplan - impact van besparingen op jeugd 

beperkt: geen impact op subsidies van verenigingen – minder 

budget voor evenementen. 

 

b. Inspraak rond koldampark 

Er komt binnenkort een participatieoverleg voor de inrichting van het  

skatepark. Een concrete datum is er nog niet, maar de bedoeling is om 

aan skaters input te vragen over de ideale inrichting, zonder over het 

voorziene budget te gaan. 

De jeugdraad stelt nog enkele bijkomende vragen over de plannen, 

Pieter verduidelijkt en licht toe waar nodig. 

 

c. Start- en einduren scouts en chiro 

Om te vermijden dat te veel ouders samen aan de Joengele komen is het 

best de start- en einduren te spreiden, zeker aangezien de parking 

achter het POM-gebouw als speelplaats voor VONK zal gaan dienen zijn 

er minder parkeermogelijkheden voor ouders. 

 

Voorstel: 

Scouts: 13u45 tot 17u 

Chiro: 14u15 tot 17u15 vanaf januari/februari 

 

Te bespreken met de leidingsploegen, scouts en chiro koppelen terug 

naar de jeugdraad. 

 

d. Brainstorm Jeugdfonds! 

Er is ongeveer €2000 over op de post voor jeugdsubsidies die aangewend 

kunnen worden voor het jeugdfonds. De jeugdraad houdt een korte 



brainstorm en formuleert een aantal voorstellen waarvoor het jeugdfonds 

kan dienen: 

- Nieuwe bakfrigo ter vervanging van de huidige gemeentelijke bakfrigo 

- EHBO kit voor elke vereniging 

- Industriële stofzuiger voor elke vereniging 

 

Voorstellen die het niet gehaald hebben: 

- Nieuwe fuifkoffer (eerder huren bij provincie)   

- (Huur) camionette voor op kamp 

- Oordoppen (gemeentelijk budget voor voorzien) 

 

De jeugdraad maakt een advies op voor het college. 

 

e. Hard Blok Café 

Het Hard Blok Café opent zijn deuren op 21/12, studeren kan er tot 

31/01. Mathieu wil wel sleutelverantwoordelijke zijn. 

 

Fruit en/of koeken brengen tijdens blok om de studenten te trakteren. 

Ben bekijkt tijdens blok wie het ziet zitten om dat een paar keer te doen! 

 

f. Nieuwjaarsfuif 

Er is beslist om geen gratis busvervoer aan te bieden dit jaar omdat er 

geen fuiven zijn in de Druivenstreek. Enkel de nieuwjaarsfuif (18+) van 

Kontrol in het GC Felix Sohie is daar een uitzondering op. De verkoop van 

de kaarten loopt goed, de eerste twee waves waren op een paar uur 

uitverkocht, laatste wave is nu online. 

 

4. Werkgroepen en projecten 

a. Stavaza vernieuwing NTZ-materiaal 

Ben en Jarno hebben een eerste keer samengezeten met Kpot, een grafisch 

bureau uit Leuven dat ervaring heeft met jongerencampagnes. Het bureau 

gaat een offerte uitwerken voor de jeugdraad om de Nog Tijd Zat-campagne 

in een nieuw jasje te steken. Aangezien Ben ziek was wordt de toelichting 

hierover uitgesteld naar januari! 

 

Een paar voorbeelden van vorige campagnes van Kpot: 



   

 

5. Varia  

a. Voor volgende jeugdraden: Carpool vanuit Leuven organiseren en om 

20u15 beginnen, zo is er terug plaats op de parking aan de Koldam! 

b. De Serre wil graag een rookmachine kopen en gebruiken. Eerst wordt 

bekeken of alle brandalarm issues opgelost zijn en of het dan mogelijk 

is. Ben informeert eens bij de technische dienst wat er mogelijk is en 

welke types machines kunnen. 

 

 

Als je niet kan, graag een seintje aan de jeugddienst via mail (jeugd@hoeilaart.be) of 

via whatsapp (0471/465.307). 

 

Groetjes, 

 

Het dagelijks bestuur van de jeugdraad 

mailto:jeugd@hoeilaart.be

